
Tijdens de commissievergadering over SML heeft D66 een aantal vragen gesteld, die in de 
vergadering niet zijn beantwoord. Op verzoek van de burgemeester hierbij onze vragen: 
 
Voor de goede orde eerst het huidige standpunt van D66: 
Tegen. Voor D66 zit de essentie van SML in het gezamenlijk realiseren van 
investeringsprojecten door participatie van overheid, bedrijfsleven en onderwijs. Deze 
projecten zijn er kennelijk niet (behoudens enige projecten met co-financiering vanuit de 
provincie). D66 kiest liever voor intensieve samenwerking via Keyport, en geen verdeling van 
geld en middelen tussen twee samenwerkingsverbanden SML en Keyport. Verder zijn wij niet 
akkoord met de een stijging van de bijdrage van 25% (van 0,60 naar 0,75 Euro per inwoner) 
voor SML. Daarbij komt dat ook Keyport in april mgl een hogere bijdrage in de kosten 
verlangt. (Zit nu op 0,90 Euro per inwoner). 
 
Vragen D66: 
1 – Is het de bedoeling dat de raad instemt met alleen de visie (pag. 1) of ook met alle 
activiteiten c.q. ambities die daaronder hangen (hele stuk)? 

In het voorstel bij punt 1 wordt voorgesteld om in te stemmen met de agenda voor Midden-

Limburg als een richting gevend ambitiedocument. Dus dat geldt voor de gehele agenda, 

samenwerken gebeurt volgens het netwerkprincipe op basis van wens, behoefte en 

vrijwilligheid. 

 
Indien het de bedoeling is om met het hele stuk en alle ambities in te stemmen; additionele 
vragen D66: 

 
Mobiliteit & Infrastructuur: 
2 – Welke gevolgen heeft een na te streven stoptrein Roermond – Weert voor de 
intercitystatus van station Weert? Bestaat de kans dat deze intercitystatus juist door het 
realiseren van een stoptrein Roermond – Weert verloren gaat? Hoe gaat het College met deze 
mogelijkheid om? 

Een sprinter tussen Weert en Roermond heeft wellicht gevolgen voor de sprinter Weert - Eindhoven. 

Een sprinter verbinding Eindhoven - Roermond wordt waarschijnlijker en een dergelijke verbinding 

Eindhoven - Maastricht ligt ook in de reden. Dit is een prima ontwikkeling voor Weert, meer 

directe  verbindingen. Zowel de NS als de provincie Limburg hebben in dit kader nog nooit een relatie 

gelegd met de intercity status van het station Weert.  

  

 
3 – Er wordt gesteld dat met het aanleggen van de treinverbinding Weert – Hamont binnen 
een paar jaar met elektrificatie en verdubbeling van spoor moet worden gestart. De provincie 
zal deze meefinancieren. Betekent dit dat de Raad middels dit stuk instemt met het besluit tot 
realisatie van deze treinverbinding? 

Nee, dat betekent het niet. Bij verdubbeling en elektrificatie van het tracé Weert - Hamont zal de 

raad direct betrokken worden. 

Overigens zal dit niet binnen een jaar gebeuren. De provincie is nog volop bezig met onderzoek naar 

de organisatie (wie moet wat doen) en daadwerkelijke realisering van deze spoorlijn (wat moet er 

gebeuren). 



 
Ruimte: 
4 – Er zal sprake zijn van een gezamenlijk grondbedrijf voor bedrijventerreinen binnen SML. 
Hoe gaat dit plaats vinden? En wat betekent dit voor Weert? 

Het is nog maar de vraag of er een gezamenlijk grondbedrijf noodzakelijk is. Waarschijnlijk is 

samenwerken op basis van het genoemde netwerkprincipe voldoende. 

 
5 – Er zal sprake zijn van gezamenlijke uitgifte van bedrijventerrein. Hoe gaat dit plaats 
vinden? En wat betekent dit voor Weert? 

Zie het antwoord bij 4. 

 

Sociaal domein: 

6 - Wat beslissen we m.b.t. het sociaal domein als we dit stuk vaststellen?  

Immers, we verhogen de bijdrage om de procesmanager een onderzoek te laten doen naar 

samenwerking in het sociaal domein (pag. 3). Dit staat haaks op de woorden van de wethouder die 

tijdens de info avond stelde dat hij juist minder wilde samenwerken op het sociaal domein. 

Binnen ML wordt op veel terreinen samen gewerkt. Dat gebeurt in werkvelden waar actief ambtelijk 

en bestuurlijk wordt opgetrokken. SML is het netwerkberaad dat op basis van de agenda van 

Midden-Limburg waakt over de samenhang tussen de agenda's op de werkvelden en de bijdrage van 

de werkvelden aan de overall agenda van Midden-Limburg. Samenwerking op 3D heeft de afgelopen 

jaren een sterke ontwikkeling doorgemaakt. Momenteel vindt op ML niveau een evaluatie van de 

samenwerking tot nu toe plaats waarna ook wordt gekeken naar eventuele bijstellingen. Het 

netwerkberaad wacht de uitkomsten daarvan af. Er is nu geen aanleiding vanuit de rol van het 

netwerk bezien om hier actief op te acteren. 

  

 


